
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół Nr XXXV.2013 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 18 lipca 2013 r. 

 

 

czas rozpoczęcia sesji: 9:00                                                     czas zakończenia: 11:00 

 

 

(Nagranie I 00:00 – 49:46) 

(00:00 – 04:50) 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 XXXV Sesję Rady Gminy Stegna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady 

Gminy Stegna Pani Dorota Chojna. 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła wszystkich obecnych o powstanie. Odśpiewano 

Hymn Narodowy. 

 

 Przewodnicząca Rady powitała ppłk Grzegorz Stańczyk Wojskowego Komendanta 

Uzupełnień w Malborku, mieszkańca Gminy Stegna Pana Jarosława Milczanowskiego oraz 

Pana Tomasza Gajewskiego Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w wyborach 

uzupełniających do Rady Gminy Stegna zarządzonych na dzień 14 lipca 2013 r. 

 

 Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. Na stan 14 radnych w sesji uczestniczy 11 radnych 

(nieobecni: Radny Wiesław Matusak, Radna Anna Ocipka,  Radny Tomasz Popielarz).  

W sesji ponadto uczestniczyli: Wójt Gminy Jolanta Kwiatkowska, Zastępca Wójta Krzysztof 

Swat, Sekretarz Gminy Elżbieta Zych, Zastępca Skarbnika Gminy Monika Twardowska, 

dyrektorzy instytucji podległych Wójtowi Gminy, Sołtysi Sołectw w Gminie. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  
(04:50 – 09:40) 

 

 Ppłk Grzegorz Stańczyk na wstępie podziękował Przewodniczącej Rady oraz Wójt 

Gminy za możliwość dokonania odznaczenia w tak  uroczysty sposób jak Sesja Rady Gminy. 

 

Dodał,  że każdy żołnierz służąc działa na rzecz naszego kraju, w tym przypadku za granicą. 

Pan Jarosław Milczanowski brał udział w najtrudniejszej zmianie w Iraku. Kilku żołnierzy 

poległo na tej zmianie, kilku zostało rannych. Pan Jarosław wrócił cały i zdrowy z misji, z 

czego się cieszy. 

Kraj i Prezydent Rzeczpospolitej Polskiej chciałby podziękować Panu Jarosławowi 

Milczanowskiemu za wzorową służbę na rzecz kraju. 

 

Odczytano Postanowienie Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej Nr 262/2012 z dn. 

21.06.2012 r., którym to odznacza się Gwiazdą Iraku st. sierż. rez. Jarosława 

Milczanowskiego. 

Odznaczenia dokonał ppłk. Grzegorz Stańczyk. 



 
 

 

 Wójt Gminy w imieniu swoim oraz Przewodniczącej Rady odczytała i wręczyła Panu 

Jarosławowi Milczanowskiemu list gratulacyjny: 

 

Gmina Stegna                            

            

      Sz. P. 

       Jarosław Milczanowski 

 

 Pana zaangażowanie oraz profesjonalizm w czasie wykonywania trudnych, 

odpowiedzialnych oraz ryzykownych zadań jakie wiążą się z udziałem w misji wojskowej 

zasługuje na wyraz najwyższego uznania co ma swoje miejsce w dniu dzisiejszym w chwili 

wręczenia Panu odznaczenia GWIAZDY IRAKU. 

 Doceniając Pana żołnierską postawę pragniemy wyrazić swoje uznanie, tym bardziej, 

iż jest Pan mieszkańcem naszej Gminy oraz czynnym działaczem społecznym.  

 Pragniemy złożyć Panu najserdeczniejsze życzenia zdrowia, pomyślności oraz 

dalszych sukcesów w pracy zawodowej oraz życiu osobistym. 

      Z wyrazami szacunku,  

        Wójt Gminy                          Przewodnicząca Rady Gminy 

Jolanta Kwiatkowska          Dorota Chojna  

 

Gratulacje Panu Jarosławowi Milczanowskiemu złożyli również Przewodnicząca Rady 

Gminy Dorota Chojna, Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wiatr oraz Zastępca Wójta Krzysztof 

Swat.  

http://www.prezydent.pl/gfx/prezydent/pl/defaultopisy/257/9/1/1561682632.jpg


Ad. Pkt. Nr 3.  
(09:40 – 12:25) 

 

 Przewodnicząca Rady serdecznie powitała Panią Bożenę Kielar, która w wyborach 

uzupełniających do Rady Gminy uzyskała mandat w okręgu wyborczym obejmującym 

miejscowości  Dworek, Niedźwiedzica, Niedźwiedziówka, Stare Babki, Wybicko. 

 

Przewodnicząca Rady zwracając się do Pana Tomasza Gajewskiego Przewodniczącego 

Gminnej Komisji Wyborczej w Stegnie poprosiła o wręczenie Pani Bożenie Kielar 

zaświadczenia o wyborze do Rady Gminy Stegna.  

 

  Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Pan Tomasz Gajewski złożył gratulacje 

oraz wręczył nowo wybranej radnej Pani Bożenie Kielar zaświadczenie o wyborze na Radną 

Gminy Stegna. 

 

 Wójt Gminy, Przewodnicząca Rady oraz Wiceprzewodniczący Rady również złożyli 

gratulacje Pani Bożenie Kielar.  

 

 Pani Bożena Kielar powiedziała, że będzie się starała należycie wykonywać obowiązki 

Radnej Gminy.  

 

Ad. Pkt. Nr 4.  
(12:25 – 13:35) 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła wszystkich obecnych o powstanie. 

 

Przewodnicząca Rady Dorota Chojna odczytała tekst roty ślubowania :  

 „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.”  

Następnie radna Pani Bożena Kielar złożyła ślubowanie poprzez wypowiedzenie słów –  

„Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Od tego momentu stan radnych 15 obecnych 12. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.  
(13:35 – 13:45) 

 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej Pani Grażyny 

Cichej, która wyraziła zgodę.  

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.  

(13:45 – 16:05) 

  

 Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek 

obrad i poddała go pod głosowanie. Obecnych na sali 12 radnych. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowało 12 radnych. 

 

Porządek obrad został ustalony w brzmieniu jak niżej: 



Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uroczyste wręczenie odznaczenia „Gwiazdy Iraku” mieszkańcowi gminy. 

3. Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze do Rady Gminy Stegna. 

4. Ślubowanie radnego. 

5. Wybór sekretarza obrad. 

6. Zatwierdzenie porządku obrad. 

7. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2013, 

10.2. zatwierdzenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna, 

10.3. nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Stegnie 

10.4. nadania imienia Gimnazjum w Mikoszewie  

10.5. zmiany uchwały Nr XXXII/306/2013 Rady Gminy Stegna z dnia 25 kwietnia 

2013 r. w sprawie zasad rozliczenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego, rozmiaru i zasad udzielania obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom 

zajmującym stanowiska kierownicze i przyznania im zwolnienia od obowiązku 

realizacji zajęć oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje.                                                                                                                             

           

Ad. Pkt. Nr 7. 

(16:05 – 16:30) 

 

 Przewodnicząca Rady Dorota Chojna zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie protokołu  

z XXXIV sesji Rady Gminy z dnia 18 czerwca 2013 r.  

 

 Uwag nie zgłoszono, więc Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu Nr XXXIV.2013 z Sesji Rady Gminy z dnia 18 czerwca 2013 r.  

Obecnych na sali 12 radnych. Protokół został przyjęty 10 głosami za przy 2 głosach 

wstrzymujących. 

 

Ad. Pkt. Nr 8. 
(16:30 – 18:35) 

 

 Radni złożyli następujące interpelacje i zapytania: 

 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wiatr: 

- odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego Stegna – Centrum powiedział, że może 

być tak, że od 01.01.2014 r. miejscowość pozbawiona będzie stacji CPN, zapytał w jakim 

terminie odbędzie się posiedzenie gminnej komisji urbanistyczno-archiektonicznej, jest już 

połowa miesiąca lipca, w rozmowie z pracownikiem uzyskał informację, iż wyłożenie tego 

planu miałoby nastąpić w miesiącach wrześniu, październiku a nawet w listopadzie. Wszyscy 

dobrze wiemy, że CPN miał już przestać działać w styczniu tego roku jednak przedłużono ten 



termin o rok. W przypadku gdy wyłożenie planu będzie miało miejsce w miesiącu listopadzie 

to zapewne firma nie będzie w stanie w ciągu jednego miesiąca przebudować stacji. 

 

Radna Bożena Kielar: 

- w związku z odbytym w dniu 04 czerwca 2013 r. spotkaniem w sprawie budowy odcinka 

drogi ekspresowej S7 na odcinku Koszwały – Kazimierzowo przebiegającej przez 

miejscowości Stare Babki i Dworek, zapytała o sposób załatwienia sprawy i poczynione 

działania. 

 

Ad. Pkt. Nr 9. 

(18:35 – 34:45) 

  

Wójt Gminy Jolanta Kwiatkowska złożyła informację o swojej pracy oraz o pracy Zastępcy 

Wójta Krzysztofa Swata w okresie pomiędzy sesjami od 18 czerwca 2013 r. do 18 lipca 

2013r. :  

1. Codzienne spotkania z mieszkańcami  

2. Udział w spotkaniu Rady Metropolitalnej.  

3. Udział w spotkaniu w sprawie strategii Gdańskiego Obszaru Metropolitarnego na 

kolejną perspektywę finansową 

4. Udział w debacie społecznej  pt. „Bezpieczeństwo ogranicza moją wolność".  

5. Udział w konferencji „Zintegrowane porozumienia terytorialne dla obszaru 

metropolitarnego trójmiasta.  

6. Udział w „Święcie Muszelki” w szkole w Stegnie  

7. Udział w spotkaniu z  senatorami RP Leszkiem Czarnobajem, Andrzejem Grzybem, 

Kazimierzem Kleina i Romanem Zaborowskim w sprawie stanu dróg wojewódzkich 

na terenie naszego powiatu oraz planów budowy drogi S7.  

8. Udział w Walnym Zebraniu Lokalnej Grupy Rybackiej  

9. Udział w wernisażu obrazów Pana Mieczysława Wojciucha w Bibliotece w Stegnie  

10. Spotkanie z członkami Zarządu OSP  

11. Udział w wizycie studyjnej Fundacji Pokolenia z Tczewa oraz Fundacji ze Słowacji 

12. Udział w programie Forum Panoramy w TV 3  

13. Spotkanie z dyrektorem Agencji Nieruchomości Rolnej z Pruszcza Gdańskiego 

14. Spotkanie w sprawie filmu „ Nie ma jak Polska”  promującego  Mierzeje Wiślaną  

15. Udział w otwarciu rodzinnego parku „ Inwazja owadów” w Jantarze  

16. Spotkanie z dziennikarzami miesięcznika „Wasze Podróże” w sprawie Mistrzostw 

Świata w Poławianiu Bursztynu  

17. Udział w Mistrzostwach Świata w Poławianiu Bursztynu.  

18. Udział w spotkaniu promującym album fotograficzny „ Żuławy Podniebny Rejs” 

autorstwa Pana Marka Opiza i Mariusza Staniuchy.  

19. Spotkanie z Panem Wojewodą w sprawie mieszkańców Starych Babek  

20. Spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie koncepcji ścieżek rowerowych w 

woj. pomorskim (zadanie strategiczne) 

21. Udział w koncercie organowym w kościele w Stegnie  

22. Spotkanie w sprawie pobytu gości z Palafolls w Stegnie  

23. Udział w posiedzeniu oceny wniosków w ramach programu „Działaj Lokalnie” w 

Tczewie  

24. Spotkanie w sprawie planowanego na zakończenie sezonu letniego „Rajdu 

rowerowego”  

25. Systematyczne spotkania z przedstawicielami Konsorcjum zajmującego się wywozem 

odpadów z terenu gminy Stegna. 



26. Udział w spotkaniu Komisji Urbanistycznej w związku ze zmianą planu 

zagospodarowania miejscowości Jantar.  

27. Udział w spotkaniu dotyczącym odbiorów wykonywanej sieci kanalizacyjnej 

Nowotna-Popowo-Stegna. 

28. Udział w spotkaniu w AWFiS w Gdańsku dotyczącym planów Ministerstwa Sportu i 

Turystyki związanych z propagowaniem sportu wśród dzieci.  

29. Udział w spotkaniu dotyczącym wyłożenia projektu planu zagospodarowania Wiatraki 

Nowa Holandia. 

30. Udział w zakończeniach roku szkolnego we wszystkich placówkach oświatowych 

naszej gminy. 

31. Udział w regatach w Ustce w ramach realizacji wspólnego programu transgranicznego 

z Krynicą Morską, Sztutowem, Ustką oraz partnerem z Obwodu Kaliningradzkiego. 

32. Spotkanie z mieszkańcami Starych Babek nt. dalszych wspólnych działań w związku z 

planami budowy drogi ekspresowej S7. 

33. Spotkanie w Starostwie Nowodworskim nt. Budowy dróg rowerowych w nowej 

perspektywie finansowania 2014-2020. 

34. Spotkanie w Nadleśnictwie Elbląg w sprawie ścieżek rowerowych, koni, przejęcia 

dróg leśnych, remontu dróg leśnych. 

35. Spotkanie z Dyrektorem GDDKiA Oddział w Gdańsku nt. Drogi ekspresowej E7 oraz 

planowanych wywłaszczeń w Starych Babkach oraz przy Linawie.  

 

Uzupełniając a zarazem odpowiadając na interpelację Radnej Bożeny Kielar Wójt Gminy 

wyjaśniła, że spotkanie takie odbyło się  na początku czerwca z mieszkańcami Starych Babek 

po pierwszym spotkaniu, które odbyło się w Dworku. Zaproszeni na nie zostali 

przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Przedstawiony został nowy 

projekt przebiegu trasy drogi S7 po uwzględnieniu wszystkich wniesionych przez 

mieszkańców wnioskach. Ustalony wtedy został termin kolejnego spotkania właśnie na 

początku lipca w sprawie wywłaszczania mieszkańców, gdyż mają oni dużo wątpliwości. 

Mieszkańcom zostały przekazane wszystkie informacje oraz przedstawione wszystkie pisma 

wystosowane w tej sprawie do różnych instytucji, między innymi do Ministra transportu, 

budownictwa i gospodarki morskiej Pana Sławomira Nowaka, do Senatorów działających na 

naszym terenie, do GDDKiA oraz ustalone zostało spotkanie z Wojewodą Pomorskim 

Ryszardem Stachurskim na dzień 24 lipca. W spotkaniu tym będą mogli wziąć udział 

przedstawiciele mieszkańców Starych Babek. Transport zapewniony będzie przez Wójt 

Gminy. Wojewoda wydał już oświadczenie w tej sprawie, które mówi o tym, że dopóki 

GDDKiA nie złożyła dokumentów dotyczących tej inwestycji formalnie w Urzędzie 

Wojewódzkim nie proceduje się jeszcze nad tą kwestią. Sprawy mieszkańców Starych Babek 

są tak ważne, że mimo braku formalnego rozpoczęcia prac nad dokumentami stara się 

rozmawiać na ten temat z różnymi instytucjami. 

Generalnie gmina nie jest stroną w tej sprawie, postępowanie toczy się miedzy mieszkańcem 

a GDDKiA, ale oczywiście będzie robić wszystko, aby wesprzeć mieszkańców i szukać 

najlepszego dla nich wyjścia.  

 

 Wójt Gminy poinformowała również o utwardzeniu w najbliższym czasie najgorsze 

miejsca ulicy Cisewo w Stegnie, o które wielokrotnie pytał i zabiegał sołtys miejscowości. 

Dodała, że sprawa przekazania tych dróg gminie jeszcze trwa. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wiatr zapytał o naprawę łącznika ulic Lipowej  

i Morskiej w Stegnie. 



 Wójt Gmin odpowiedziała, że zaplanowane jest to dopiero po sezonie letnim. Lasy 

Państwowe będą chciały wymienić płyty i wyrównać teren co w czasie wakacyjnym 

utrudniłoby ruch. Decyzja ta została uzgodniona z właścicielami sąsiednich obiektów 

turystycznych. 

 

 Sołtys Sołectwa Stegna Pan Mariusz Ogrodowski zapytał czy Wójt słyszała coś na 

temat przekazania gminom Cedry Wielkie i Stegna do zarządzania mostu znajdującego się na 

obecnej trasie E7.  Będzie to straszne obciążenie dla budżetu a wręcz doprowadzenie naszej 

gminy do bankructwa. Czy Wójt wnioskowała o jego nieprzejmowanie. 

 Wójt Gminy odpowiedziała, że we wszystkich pismach do instytucji, w których 

poruszane były sprawy mieszkańców Starych Babek znajdował się ten wniosek, gdyż zdaje 

sobie sprawę, że byłoby to zbyt duże obciążenie dla gminy. Poinformowała, że umówione jest 

w tej kwestii spotkanie z Wójtem Cedr Wielkich. Zostanie wystosowane wspólne wystąpienie 

obydwu gmin o nie przekazywanie tego mostu. Kroki jakie już zostały poczynione to pisma 

skierowane do Ministra, Senatorów, Marszałka Województwa oraz GDDKiA. Zostaną 

wystosowane one ponownie ale tym razem w imieniu obydwu gmin. 

 

 Zastępca Wójta Krzysztof Swat dodał, że według obecnych przepisów przekazywanie 

tego typu obiektów następuje do samorządów najniższego szczebla czyli do gmin. Rozmowy 

trwają zarówno z GDDKiA jak również z Marszałkiem Województwa, aby most ten został 

przejęty przez samorząd województwa. Na dzień dzisiejszy są przepisy takie jakie są.  

W piśmie skierowanym do Ministra Sławomira Nowaka wnosiliśmy, aby podjąć działania ku 

zmianie przepisów, aby przekazywanie następowało samorządom o jeden szczebel niżej 

(droga krajowa – do województwa, wojewódzka – do powiatu, powiatowa – do gminy). 

Mamy świadomość tego, że w przypadku gdyby most ten wymagał remontu pochłonie to cały 

budżet zarówno naszej gminy jak i Cedr Wielkich.   

 

 Pan Mariusz Ogrodowski zwrócił uwagę, iż nie trzeba rozpatrywać kwestii remontu 

tego mostu, samo jego roczne bieżące utrzymanie kumuluje bardzo wysoką kwotę 600 tyś zł 

na co składa się jedynie konserwacja, malowanie itp. Nasuwa się pytanie czy gmina musi 

przejmować ten most, czy są prowadzone rozmowy aby go rozebrać. Kiedyś miał on służyć 

do tego, aby rolnicy mogli dojechać do swoich pól położonych za rzeką, z tego co wie 

obecnie nie ma już takiej potrzeby, dokonano stosownych zamian. 

 

 Zastępca Wójta powiedział, że na wczorajszym spotkaniu Dyrektor GDDKiA 

poinformował, że koszt utrzymania bieżącego takiego mostu to kwota 40-50 tyś zł.  

 Pan Mariusz Ogrodowski zwracając się do Zastępcy Wójta czy ma świadomość ile 

kosztuje utrzymanie tutejszych mostów. Dodał, że jako osoba myśląca nie powinien wierzyć 

w taką kwotę.  

 Zastępca Wójta powiedział, że przekazuje tylko to co usłyszał od Dyrektora GDDKiA, 

żadnych dokumentów potwierdzających tę informację nie widział.  

 

 Przewodnicząca Rady Dorota Chojna zasugerowała, iż warto sprawdzić tę kwestię.  

 

 

 

 



Ad. pkt Nr. 10.1.   
(34:45 – 36:45) 

 

 Uwag do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2013 nie 

zgłoszono, więc Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/326/2013 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2013. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.2.   
(36:45 – 38:25) 

  

 Uwag do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna 

radni nie zgłosili. 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. Obecnych na sali  

12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/327/2013 

w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.3.   
(38:25 – 40:30)  

 

 Uwag do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Stegnie nie zgłoszono. 

 Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. Uchwała została 

przyjęta. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/328/2013 

w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Stegnie 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.4.   

(40:30 –  42:20)  

 

 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wiatr zapytał co jest przyczyną iż po raz kolejny 

przedkładany jest Radzie projekt uchwały w sprawie nadania imienia gimnazjum w 

Mikoszewie. 

 



 Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że podyktowane jest to tym iż należało 

uregulować kwestię nazwy szkoły. Poprzednio podjęto uchwałę w sprawie usunięcia z nazwy 

szkoły słowa „Publiczne”, a przedmiotowa uchwała dotyczy nadania jej imienia. 

  

 Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady odczytała 

projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/329/2013 

w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Mikoszewie 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ad. pkt Nr. 10.5. 

(42:20 – 44:45) 

  

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały i poddała pod głosowanie. Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały 

głosowało 8 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała została przyjęta. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/330/2013 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/306/2013 Rady Gminy Stegna z dnia 25 kwietnia 

2013 r. w sprawie zasad rozliczenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, rozmiaru i zasad udzielania obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze i przyznania im 

zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. pkt Nr. 11. 

(44:50 – 49:46 ) 

 

 Wójt Gminy Jolanta Kwiatkowska odnośnie złożonej interpelacji Radnej Bożeny 

Kielar zapytała czy wcześniej udzielona odpowiedź jest satysfakcjonująca. 

 Radna Bożena Kielar odpowiedziała, że tak. Zapytała czy będzie mogła wziąć udział 

w zaplanowanym spotkaniu u Wojewody Pomorskiego. 

 Wójt Gminy odpowiedziała, że jeżeli radna wyraża taką wolę to oczywiście będzie 

mogła wziąć w nim udział. 

 

Odnośnie interpelacji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Wiatr Wójt Gminy 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbywać się będzie posiedzenie komisji 

urbanistycznej. Sytuacja dot. stacji CPN nie jest wynikiem niedopełnienia czegokolwiek ze 

strony urząd tylko ze strony firmy prowadzącej CPN, która nie złożyła w odpowiednim 

terminie wniosku do planu zagospodarowania. W przyjętym planie zagospodarowania 

przestrzennego Stegna-Centrum teren pod stacje paliwową znajduje się na wjeździe od strony 

Nowego Dworu Gdańskiego. Firma złożyła stosowny wniosek do planu dopiero po jej 

interwencji. Z przeprowadzonych rozmów z firmą wynika iż nie mieli oni stosownej 

dokumentacji, byli na etapie przygotowania przetargu na jej sporządzenie. Ma nadzieję, że do 



projektu planu, który jest obecnie zmieniany i który zawiera wniosek firmy zostanie 

pozytywnie uzgodniony z innymi instytucjami. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady zwrócił uwagę iż uchwała Rady Gminy w sprawie zmiany 

tego planu uchwalona została w grudniu 2011 roku, niedługo minie dwa lata. Ma nadzieję, że 

do końca kadencji uda się załatwić tę sprawę, uważa iż jest to opieszałość urzędników. 

 

 Wójt Gminy powiedziała, że od 2007 roku firmy, które prowadzą tego typu 

działalność wiedziały, że będą musiały dostosować się do nowych wymogów. Nie zgadza się 

ze stwierdzeniem iż kwestia poruszana przez Wiceprzewodniczącego jest wynikiem 

opieszałości urzędniczej. Plan ustalony został później i do tego czasu firma mogła 

przygotować sobie odpowiednie dokumenty, czego firma nie dopełniła. 

 

 Sołtys Sołectwa Stegna Pan Mariusz Ogrodowski powiedział, że śmieszy go to 

odbijanie piłeczki między Panią Wójt a Panem Wiceprzewodniczącym. Rolą Wójta jest 

zapobieganie bezrobocia, a zamknięcie stacji CPN je powiększy. Nieważne co, nieważne jak 

ale niech Wójt w końcu coś zrobi, aby ten CPN mógł funkcjonować. Wytyka się, że w 2007 

roku ktoś nie złożył wniosku do planu zagospodarowania przestrzennego, zrobili błąd, ale 

zróbmy tak, aby od stycznia 2014 roku CNP dalej funkcjonował. Powinno zakończyć się 

odbijanie piłeczki w stylu po czyjej stronie leży wina. 

 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać głos w punkcie „Wolne 

wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad Radnej Grażyny Cichej  

i wpisały się na listę mówców. 

 

Przewodnicząca ogłosiła 10 minutową przerwę 

 

 

(Nagranie II 00:00 – 48:43) 

 

Ad. pkt Nr. 12. 

(00:00 – 04:27) 

 

 Radny Zbigniew Grudzień zapytał od kiedy sołectwo może zarabiać. Takich zapisów 

w ustawie niema. Chodzi konkretnie o sołectwo Mikoszewo, od którego OSP Drewnica 

chciało pożyczyć stoły i zażądano po 40 zł za każdy.  

Poruszył sprawę wniosków o ekwiwalent za ćwiczenia przez OSP Jantar za obstawę festynu 

w Jantarze, 12 osób po 3,5 godz. Zapytał czy takowe zostały złożone i czy środki zostaną 

wypłacone. 

 

 Wójt Gminy w tej chwili nie może odpowiedzieć na zadane pytania gdyż musi 

sprawdzić te kwestię. Dodała, że przeprowadzi rozmowę wyjaśniającą z sołtys Sołectwa 

Mikoszewo.  

  

 Radna Brygida Drągowska powiedziała, że nie chciałaby przekłamywać informacji i w 

związku z nieobecnością w dniu dzisiejszym prosi o możliwość ustosunkowania się Panią 

Sołtys na następnym posiedzeniu. 

 



 Sołtys Sołectwa Chełmek-Osada Pan Jarosław Milczanowski poprosił, aby 

Przewodnicząca Rady lub Wójt Gminy będąc na posiedzeniu Rady Powiatu poruszyły 

kwestię złego stanu drogi Chełmek-Osada -  Tujsk. Utrzymanie  czystości i porządku na tej 

drodze również daje wiele do życzenia. Zwracał się z ta kwestią już do pracowników UG, 

którzy dwa razy już interweniowali, ale brak jest rezultatów, od dwóch tygodni przy drodze 

stoją worki ze śmieciami. 

 

 Wójt Gminy odpowiedziała, że informacja ta zostanie przekazana do Zarządu Dróg 

Powiatowych. 

 

 Sołtys Sołectwa Drewnica Pani Mirosława Arcabowicz poruszyła kwestię 

jednostronnych tablic z nazwami ulic w miejscowości. 

Zapytała kiedy zakończą się odbiory dróg gminnych po zakończonej inwestycji 

kanalizacyjnej oraz na jakim etapie jest plan zagospodarowania przestrzennego wsi Drewnica. 

Poruszyła kwestię niezbędnego remontu budynku gminnego w którym znajduje się ośrodek 

zdrowia. Uważa iż powinno się zadbać o ten budynek tym bardziej iż jest to zabytek. W tej 

chwili jego stan techniczny zagraża zdrowiu i życiu przebywających w pobliżu tego budynku. 

 

 Zastępca Wójta wyjaśnił, że uwagi zgłaszane w pierwszych odbiorach zostały 

usunięte. Protokół odbioru nie jest jeszcze podpisany. Od dnia podpisania protokołu odbioru 

robót są trzy lata gwarancji na zgłaszanie wad.  

Odnośnie tablic z nazwami ulic powiedział, że tak niefortunnie zostały zakupione dużo 

wcześniej. Jeżeli tylko pozwolą na to środki finansowe tablice zostaną uzupełnione.    

Odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego poinformował, że odbyło się spotkanie w 

szkole w Drewnicy, minął już termin składania wniosków do planu. Na dzień dzisiejszy 

wprowadzane są poprawki zgłoszone przez mieszkańców po wyłożeniu, czekamy na 

wykonanie tego przez projektantów. 

Informacja o budynku ośrodka zdrowia została już przekazana pracownikowi, który zajmuje 

się budynkami gminnymi, który miał stawić się na miejscu i sprawdzić jego stan. Na dzień 

dzisiejszy możemy tylko go zabezpieczyć, sprawa generalnego remontu jest to już dalsza 

kwestia. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wiatr poruszył już wielokrotnie poruszaną sprawę 

dotyczącą ogromnej kałuży i braku odwodnienia na zakręcie na ul. Gdańskiej w Stegnie jadąc 

od strony Jantaru. Zagraża ona bezpieczeństwu na tej drodze gdyż samochodu chcąc ją 

ominąć zjeżdżają na lewą stronę, co może prowadzić do kolizji i tak też miało to miejsce w 

minionym weekendzie. Za każdym razem na pytanie zadawane w tej sprawa udzielana jest ta 

sama wymijająca odpowiedź. Prosi o rozwiązanie tej sprawy. 

Zapytał o pobór opłaty targowej w niedzielę. Uzyskał informację iż powołany przez Radę 

Gminy inkasent nie zbiera tej opłaty. Pobierana jest ona przez osobę, która wcześniej 

pobierała tę opłatę, a co do której były zastrzeżenia. Zapytał czy jest to prawdą. 

Zapytał jak wygląda sytuacja sprzątania ulic Morskich w miejscowościach Jantar i Stegna. 

Zapytał czy umowa podpisana z firmą na odbiór śmieci na pewno jest dobrze sporządzona. 

Niektóre osoby w ogóle nie otrzymały jeszcze worków, wiele osób musi się o nie upominać. 

Wie, że początek jest trudny, ciężki i takie wdrażanie nowego systemu trochę potrwa, ale 

chciał by, aby pracownik, który zajmuje się ta kwestią bardziej tego pilnował. 

W miesiącu kwietniu Wójt rozpoczęła procedurę sprawdzania nazewnictwa pensjonatów, 

hoteli. Zapytał czy Wójt orientuje się, iż w miejscowości Mikoszewo jest 14 pensjonatów,  

w Jantarze 12, a w Stegnie 9. Zapytał kiedy Wójt zajmie się resztą pensjonatów i tym 

nazewnictwem. Na następną sesję przygotuje wniosek o sprawdzenie tej kwestii, bo nie 



wyobraża sobie iż taką kontrolę przeprowadza się u jednego podmiotu a pozostała reszta się  

z tego śmieje.  

 

 Przewodnicząca Rady w poruszanej kwestii pensjonatu przypomniała, że sprawa 

dotyczy pensjonatu należącego do żony Pana Wiatra. Postępowanie zostało rozpoczęte w 

wyniku skargi jaka wpłynęła do urzędu i należało na nią zareagować. Rada Gminy nigdy by 

się ta sprawą nie zajęła.  Zwracając się do Wiceprzewodniczącego podkreśliła, iż w tej 

sprawie ewidentnie występuje konflikt sąsiedzki. Zaznaczyła, że Radzie naprawdę nie zależy 

na tym, aby wyrządzać mu jakieś szkody, przykrości i prosi, aby miał to na względzie. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Wiatr powiedział, że rozumie wypowiedź 

Przewodniczącej Rady, ale nie czytała ona pisma w tej sprawie skierowanego  

do Departamentu Turystyki przez Panią Wójt, w którym nie ma wzmianki o skardze Pani 

Marioli G.  

Jego konflikt z sąsiadem nie powinien interesować Rady Gminy, ani Pani Wójt.  

 

 Przewodnicząca Rady stwierdziła iż kwestia ta nie interesuje Rady, ale jest ze sprawą 

zapoznana gdyż kierowane są do niej pisma. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady powiedział, iż jego małżonka również złożyła pismo w tej 

kwestii i Pani Wójt zareagowała w zupełnie inny sposób. Temat na chwilę obecną uważa  

za zamknięty, na następnej sesji Rady Gminy złoży stosowny wniosek.    

    

 Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wpłynęło do niej kolejne pismo dot. 

oświadczeń majątkowych składanych przez Wiceprzewodniczącego o wystosowanie wniosku 

do Urzędu Skarbowego, ale nie zajęła się tym gdyż nie jest to sprawa Rady. Prosi, aby 

Wiceprzewodniczący miał na względzie iż nie jest zamiarem wszczynanie jakiegokolwiek 

konfliktu oraz fakt iż Pani Mariola G. wysyła do Rady takie pisma i obowiązkiem jest 

odpowiedzieć na każde z nich. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady zwrócił uwagę, że Pani Mariola G. już wcześniej pisała 

takie pisma i wtedy Przewodnicząca zareagowała zupełnie inaczej, Rada w ogóle się do tego 

nie ustosunkowała, odpowiedziano, że nie jest to w kompetencji Rady Gminy. Na ostatniej 

komisji Przewodnicząca Rady wnosiła, aby tłumaczył się odnośnie ostatniego pisma Pani G. 

Jakie Przewodnicząca ma uprawnienia do przesłuchiwania go. Najważniejszą sprawą jest 

fakt, iż to nie on prowadzi działalność gospodarczą tylko jego małżonka.  

 

 Przewodnicząca Rady podkreśliła, iż na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 

nie ona rozpoczęła ten temat, wystosowane zostało do Wiceprzewodniczącego Rady pismo  

z prośbą o pisemne ustosunkowanie się do przedstawianych w skardze Pani G. zarzutów.  

To Wiceprzewodniczący Rady odczytał to pismo, ona z własnej inicjatywy nie chciała 

rozpatrywać tej kwestii. 

Dodała, że zawsze broni godności wszystkich Radnych, aby nie została ona w jakiś sposób 

naruszona i zawsze robi to w stosunku do Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

 Radny Marcin Szczuka zapytał czy kwestia złożenia wniosku OSP Jantar o wypłatę 

ekwiwalentu za udział w festynie została potwierdzona. Jednostka zgłosiła jedynie wyjazd, 

bez wniosku o wypłatę pieniędzy. 

 Radny Zbigniew Grudzień poinformował iż jednostka OSP Jantar złożyła wniosek  

o zapłatę. 



 Wójt Gminy powiedziała, że w tej chwili nie będzie tego rozpatrywać, kwestia  

ta zostanie sprawdzona i na następnej sesji zostanie udzielona informacja. 

Odpowiadając na zapytanie Wiceprzewodniczącego odnośnie kałuży na ul. Gdańskiej  

w Stegnie poinformowała, że cały czas problem ten zgłaszany jest do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, w tej chwili w uzgodnieniu z zarządem na bieżąco woda wypompowywana 

jest przez strażaków.  Gotowa jest już dokumentacja ZDW na odwodnienie tej ulicy. Mamy 

obietnice iż jeżeli w budżecie ZDW zostaną środki w budżecie inwestycja ta zostanie 

wykonana. 

 

 Zastępca Wójta uzupełnił, iż problem ten jest już poruszany od początku kadencji, 

wnioskowano już wielokrotnie do Marszałka Województwa jak również do Dyrektora ZDW  

o wykonanie tego odwodnienia.  Po kolejnych interwencjach wykonano dokumentację 

projektową i uzyskano pozwolenie na wycięcie drzew z pasa drogowego. W budżecie ZDW 

na ten rok nie ma w planie takich inwestycji, ale Dyrektor zapewnił, że jeżeli pozostaną im 

środki finansowe z bieżącego utrzymania. Nie może dać nic na piśmie ponieważ nie ma 

zabezpieczenia finansowego na tę inwestycję, musimy czekać do jesieni. Zasadą w ZDW jest, 

że jakie pierwsze realizowane są inwestycję na, które jest przygotowana pełna dokumentacja, 

a więc jest to już dla nas jakiś krok do przodu, ponieważ dokumentacja jest. 

Odnośnie zapytania w sprawie śmieci odpowiedział, że umowa, która została zawarta z firmą 

jest skonstruowana w taki sposób i wypłata należności nastąpi tylko za dostarczone worki  

i kosze. Na koniec miesiąca wykonawca ma obowiązek złożenia sprawozdania, które musi 

być w ciągu 14 dni zatwierdzone przez gminę, dopiero po tym firma będzie mogła przedłożyć 

fakturę. Do sprawozdania muszą być dołączone poświadczenia mieszkańców otrzymania 

ilości koszy, worków. 

Zwrócił się z prośbą do Radnych i Sołtysów, że jeżeli posiadają informację iż ktoś  

z mieszkańców nie otrzymał worków, koszy bądź odpady nie zostały odebrane w dniu 

wyznaczonym w harmonogramie przekazywali je do urzędu. Posiadamy program GPS,  

w którym jest możliwość sprawdzenia czy dany samochód był w tym dniu w miejscowości, 

czy zatrzymał się przy konkretnej posesji czy też nie. Cokolwiek jest zgłaszane jest podstawą 

do interwencji wobec firmy.  Informacje o nieprawidłowościach są przekazywane firmie na 

bieżąco. 

Odnośnie sprzątania ulic Morskich poinformował, że zerwane został porozumienie  

z Zarządem Dróg Powiatowych dotyczące ich sprzątania, od 18 czerwca ulice te sprzątane są  

i wywożone są z nich śmieci przez Zarządcę czyli ZDP. Po organizowanych imprezach w 

Jantarze takich jak festyn czy Mistrzostwa stan czystości tej ulicy był fatalny. Zostało 

wystosowane pismo do Starosty jak również do Przewodniczącego Rady Powiatu w tej 

kwestii. Sołtys Sołectwa Jantar również zgłaszała taką uwagę. Porozumienie zostało zerwane 

z tego względu iż pracownicy, którzy zostali oddelegowani do prac w dyspozycji gminy nie 

chcieli pracować w weekendy. Dobrze wiemy, że w okresie letnim najwięcej prac 

porządkowych wykonuje się właśnie w weekendy. W sposobie sprzątania tych ulic nic się nie 

zmieniło, nadal wykonują te prace 4 osoby, śmieci wywożone są przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej. Tak jak również było to zawarte w porozumieniu śmieci w miesiącach lipiec-

sierpień mają być wywożone codziennie, a z części nadmorskich również popołudniu. 

 

 Sołtys Sołectwa Stegna Pan Mariusz Ogrodowski odnośnie śmieci powiedział, że  

w rozmowie z sołtysami uzyskał informację iż osób, które nie uzyskały jeszcze worków ani 

koszy jest wiele, w niektórych miejscowościach dochodzi do 30% takich osób.  

Zapytał który dokument wiąże podmiot dokonujący opłaty za odbiór odpadów komunalnych  

a gminę, czy jest to Uchwała Rady Gminy czy złożona przez podmiot deklaracja. Odnośnie 

czystości na drogach w miejscowości Stegna to chciałby się przyczepić, ale jeżeli chodzi o 



jego sołectwo to jest czysto. Występuje problem ze śmieciami na plaży, zejściach na nie. 

Występuje problem małej ilości pojemników, ale być może uda się przekonać mieszkańców, 

aby z funduszu sołeckiego je zakupić.            

 

 Wójt Gminy odpowiadając na zapytanie sołtysa odnośnie dokumentu wiążącego jest  

i jedno i drugi, gdyż deklaracja została przyjęta Uchwałą Rady Gminy. Ustawa zobowiązuje 

mieszkańców do tego, aby złożyli stosowne deklaracje. 

 

 Sołtys Sołectwa Stegna Pan Mariusz Ogrodowski zapytał dlaczego dwie uchwały 

sobie zaprzeczają, chodzi o termin dokonywania opłaty. Z jednej uchwały wynika, że 

pierwszą ratę opłaca do 20 sierpnia, a z drugiej, że do 20 lipca. W deklaracji jest zapis, iż 

opłaty dokonuje się do 20 kolejnego miesiąca. 

 

 Wójt Gminy odpowiedziała, że zgadza się, ale podjęta również została uchwała  

o wyznaczeniu terminu pierwszej wpłaty, który przypada na 20 lipca.  

 

 Sekretarz Gminy uzupełniła, że jeżeli osoba składa w dniu dzisiejszym deklarację to 

opłaty dokonuje do 20 następnego miesiąca, co wynika z zapisów w deklaracji. Pierwsza 

opłata określona w uchwale jest na 20 lipca, natomiast deklaracja jest przyjęta na stałe.  

 

 Sołtys Sołectwa Stegna Pan Mariusz Ogrodowski zapytał w jaki sposób mają zapłacić 

osoby, które do dnia dzisiejszego nie otrzymały worków, koszy i nie zostały od nich odebrane 

śmieci.  

 

 Zastępca Wójta po raz kolejny poprosił o przekazywanie takich informacji i wtedy 

gmina będzie interweniować. Pojemniki i worki muszą trafić do każdego mieszkańca zgodnie 

z zawartą umową. Przedsiębiorcy zostanie zapłacone za faktycznie dostarczone worki  

i pojemniki. Fakt, iż mieszkaniec nie posiadał pojemnika, a miał śmieci i firma je odebrała to 

od 1 lipca odbiór tych śmieci następuje na koszt gminy. 

 

 Sołtys Pan Mariusz Ogrodowski zapytał czy do urzędu dotarła informacja, 

 iż przekazywane mieszkańcom numery kont były złe, brakowało w środku 4 – zer.  

 

 Wójt Gminy odpowiedziała, że taka informacja do niej nie dotarła, ale zostanie to 

sprawdzone. W tej chwili przygotowywane są informacje z przypisaniem każdemu osobistego 

konta i takie informacje zostaną mieszkańcom w najbliższym czasie przekazane. 

 

 Sołtys Pan Mariusz Ogrodowski odnośnie inkasenta opłaty targowej ponownie 

oświadczył iż w niedziele nie będzie pobierał opłaty targowej i dlatego tez wnioskował o 

powołanie dodatkowego inkasenta. 

 

 Wójt Gminy poinformowała, że zgodnie z oświadczeniem Pana Sołtysa został 

powołany dodatkowy inkasent opłaty targowej.  Inkasentem od kilku lat jest Pani Anna 

Paruch, natomiast dodatkowo powołano Panią Mariannę Ocipka, która zrezygnowała z tej 

funkcji. Obowiązki te przejęła Pani Paruch co jest zgodne z uchwałą. Po zeszłorocznej 

uwadze Przewodniczącej Rady odnośnie sposobu pełnienia tej funkcji przez Panią Paruch 

została z nią przeprowadzona rozmowa. W sytuacjach gdy osoby zobowiązane do dokonania 

opłaty targowej odmawiają wzywana jest Straż Gminna i osoby te są dyscyplinowane. 

Odnośnie ostatniego zapytania Wiceprzewodniczącego w sprawie nazwy „pensjonat” jeszcze 

raz podkreśliła, że nie wyobraża sobie, aby w momencie gdy wpływa skarga nie zareagować 



na nią. Jeżeli mieszkańcy piszą skargi czy też na pracowników czy dotyczące współżycia w 

grupie ludzi to Wójt jest zobligowany do tego, aby podejmować jakieś działania, a nie chwać 

te rzeczy do biurka i zastanawiać się komu odpowiedzieć, a komu nie. Jej zdaniem 

odpowiadać trzeba wszystkim i taki jest jej obowiązek i to robi. Nie uważa, że w tej sprawie 

w jakiś sposób zostało coś zaniechane. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, iż Wójt mija się z prawdą. W wystosowanym 

piśmie przez Wójt do Marszałka Województwa nie ma żadnego słowa odnośnie jakimkolwiek 

doniesieniu.  

 

 Przewodnicząca Rady powiedziała, że nie musiało być to zawarte. 

 Wiceprzewodniczący Rady poprosił o udzieleniu mu głosu.  

 Przewodnicząca Rady powiedziała, że są to prywatne sprawy Wiceprzewodniczącego 

i nie powinny być poruszane. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy Przewodnicząca odbiera mu głos. 

 Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że w tym momencie powinna. Prosi o zwięzłą 

wypowiedź. 

   

 Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kontrolowany przez Wójt podmiot 

wysłał do urzędu zawiadomienie w tej samej sprawie co do innych podmiotów w sprawie 

nazewnictwa pensjonat. Zapytał czy Wójt i pracownik urzędu jest stroną, która powinna 

rozpatrywać to doniesienie. Wójt również powinna to pismo przekazać do Departamentu 

Turystyki. Wójt po prostu jednostkuje podmioty.  

Przypomniał sobie o turnieju sołectw, które odbyło się w Żuławkach. Chciałby pokazać 

Radnym i wszystkim zebranym jak Wójt nienawidzi Stegny. Wójt nie lubi Stegny. 

 

 Przewodnicząca Rady nie zgadzając się na takie dyskusje odebrała 

Wiceprzewodniczącemu Piotrowi Wiatr głos. 

 

 Sołtys Sołectwa Rybina Pan Józef Kogut odnośnie udzielonej pisemnej odpowiedzi 

przez Wójt Gminy Stegna na jego zapytania odnośnie planu zagospodarowania działki pod 

plac zabaw w miejscowości Rybina powiedział, że uważa iż odpowiedź ta jest wymijająca. 

Nie zawiera odpowiedzi na pytanie „kto z imienia i nazwiska uzgodnił opracowanie projektu 

z ramienia sołectwa”. Chodzi mu o to, kto konsultował się z projektantem. Jeżeli teren działki 

pod plac zabaw zostanie ogrodzony zgodnie z projektem pozostanie bardzo dużo 

niewykorzystanych skrawków działki. W odpowiedzi nie jest zawarta żadna informacja 

odnośnie drogi. 

 

 Wójt Gminy odpowiedziała, że udzielona odpowiedź na zapytanie sołtysa nie miała  

w żadnym wypadku charakteru wymijającego, jednakże określającego tylko fakty. Pamięta 

zebranie wiejskie czy też spotkanie Rady Sołeckiej Rybina gdzie sołtys informował, że 

sprawą iż sprawą zagospodarowania tego terenu zajmuje się Radna. W miejscowości 

zawiązała się grupa, która otrzymała dofinansowanie z programu „Działaj Lokalnie”  

i zgodnie tym oraz wcześniejszymi ustaleniami z mieszkańcami zaplanowana został  

ta lokalizacja placu zabaw. Zapewne z protokołu z zebrania wiejskiego musi wynikać  

iż mieszkańcy podjęli taką decyzję. Zadanie musi być zrealizowane zgodnie  

z dofinansowaniem, odbyła się w tym zakresie kontrola, która wypadła dobrze.  

Teren tej działki został przekazany na wniosek mieszkańców w użytkowanie sołectwa. 

Projekt został ustalony, sfinansowany z funduszu alkoholowego i w ten sposób jest 



zrealizowany. Pod zakupami i fakturami widnieją podpisy sołtysa iż jest to realizowane.  

Nie wie w czym istnieje problem. Jeżeli sołectwo chce zmienić granice ogrodzenia może 

zrobić to w każdej chwili zmieniając projekt zagospodarowania. Wójt w tej kwestii nie ma nic 

do powiedzenia, decyzja zależy od mieszkańców. 

 

 Sołtys Józef Kogut powiedział, że szczególnie chodzi właśnie o granice ogrodzenia 

placu zabaw. Dobrze wiadomo, że przez tą działkę przechodzi samowolnie wybudowana 

droga. Jak można pomijać skrawki działki. 

 Wójt odpowiedziała, że w kwestii drogi, którą sołtys chciałby, aby została 

wybudowana do mieszkańca po lewej stronie placu, dobrze wiemy, że trzeba byłoby ja 

poprowadzić na zewnątrz placu zabaw. W tej chwili mieszkańcy tego jednego gospodarstwa  

przejeżdżają ujeżdżoną, nieformalną drogą. Gdybyśmy chcieli zagrodzić ten teren gmina 

będzie zmuszona do wykonania im drogi dojazdowej. Patrząc na brak środków finansowych 

nie chciałaby tego robić. Nasuwa się pytanie czy sołtys ma świadomość tego jakie są to 

koszty, aby zapewnić dojazd tym mieszkańcom. 

 Sołtys Józef Kogut dodał, że uważa iż placu zabaw nie można ogrodzić dopóki nie 

zostanie uregulowana kwestia przedmiotowej drogi.   

   

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

uznała XXXV Sesję Rady Gminy za zakończoną. 

 

(Nagrania z Sesji Rady Gminy Stegna Nr XXXV stanowią załącznik do protokołu). 

 
Protokołowała: 

Furman Małgorzata   

 

 
       Przewodnicząca Rady Gminy 

       (-) Dorota Chojna



 


